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Данная научная статья посвящена исследованию принципов правового государства в статике и 
динамике с точки зрения правовых категорий «статика» и «динамика». Актуальность темы обу-
словлена тем, что Российское государство, будучи правовым, должно опираться на основные начала, 
присущие государствам подобного типа, однако в настоящее время наблюдается некая хаотичность 
и отсутствие системы построения принципов правового государства. Предпринимается попыт-
ка выработать определение понятий «принципы правового государства» и «принципы правового го-
сударства в динамике». Также в статье рассматриваются и приводятся мнения различных оте-
чественных ученых о принципах правового государства. Научная новизна состоит в том, что произ-
водится попытка некой систематизации принципов правового государства посредством их класси-
фикации на принципы в статике и принципы в динамике.
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Static and Dynamic Principles of a Law-Governed State
Krasnov Eduard V.

Teaching Assistant of the Department of Th eory and History of State and Law 

of the Kazan (Volga Region) Federal University

Th is scientifi c article is devoted to a research of the principles of the legal state from the point of view of 
legal categories “statics” and “dynamics”. Th e relevance of a subject is presented that the Russian State, being 
legal, has to lean on the main beginnings inherent in the states of this kind, however a certain randomness 
and lack of system of creation of the principles of the legal state is observed now. An attempt to develop de-
fi nition of the concepts “principles of the legal state” and “principles of the legal state in dynamics” is made. 
Also, in article opinions of various domestic scientists on the principles of the legal state are considered and 
given. Th e scientifi c novelty consists that the attempt of a certain systematization of the principles of the le-
gal state by means of their classifi cation on the principles in a statics and the principles in dynamics is made.
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